

ASI Workshop – Shanghai – Invitation and Agenda

铝业管理倡议计划(ASI)交流会—上海—邀请函及日程安排

The Aluminium Stewardship Initiative (ASI) is a global, multi-stakeholder, non-profit standards setting and certification organisation. It is the result of producers, users and stakeholders in the aluminium value chain coming together with a commitment to maximising the contribution of aluminium to a sustainable society. There are now more than 50 ASI members operating across the world, including two headquartered in China. See more at: www.aluminium-stewardship.org

铝业管理倡议计划（ASI）是一个国际性的、多利益相关方参与的、非营利性的标准制定和认证组织。它是铝价值链上的生产商、用户和相关参与方为了最大限度实现铝对可持续发展的贡献而共同发起的。ASI 现在全球有 50 多家会员，其中包括两家中国公司。如需了解更多信息，请访问 www.aluminium-stewardship.org

Workshop Objectives

To provide an overview of ASI's standards and certification program to new and potential members in China.

交流会目的

向中国的新会员和潜在会员公司介绍铝业管理倡议计划（ASI）的标准及认证项目。

Venue and timing

Date: Monday 13 November 2017
Location: Le Royal Meridien Hotel, Shanghai
789 Nanjing Road East, Shanghai 200001 China
Room: Parlour II
Time: 9am to 12pm followed by lunch

地点及时间

日期: 2017 年 11 月 13 日（周一）
地点: 上海世茂皇家艾美酒店
上海南京东路 789 号 邮编 200001
会场: 皇家 II 号会议厅（9 楼）
时间: 9:00-12:00（会后午餐）

Presenter and language

The workshop will be presented by ASI CEO, Dr Fiona Solomon. There will be presentations and discussion in English with parallel Chinese language translation.

演讲人及会务语言

主讲人是 Fiona Solomon 博士，ASI 首席执行官。会议演讲及讨论都安排有中英文翻译。

Agenda 日程安排

9.00am	Fiona Solomon	Welcome 欢迎辞
9.10am	All 全体	Roundtable introductions 与会人员介绍
9.30am	Fiona Solomon	Presentation (interactive) <ul style="list-style-type: none">- Overview of ASI program- ASI Standards and Assurance Model 演讲（与会人员互动） -ASI 项目介绍 -ASI 标准及审核模式
10:15am	All 全体	Discussion (small group and plenary) <ul style="list-style-type: none">- Your experience with similar programs- Planning your approach to certification- Support from ASI 讨论（分组及全体） -关于你公司类似项目的经验分享 -规划你公司的认证方法 -需要 ASI 支持的事项
11.00am	Fiona Solomon	Presentation (interactive) <ul style="list-style-type: none">- ASI Assurance Platform – elementAI- Defining Certification Scope 演讲（与会人员互动） -ASI 审核平台– elementAI -认证范围
11.30am	All 全体	Discussion - General Q&A 讨论-问答
12.00pm		LUNCH – Ai Mei Restaurant 午餐-艾美餐厅

RSVP to: Michelle Freesz, ASI Administration Manager, michelle@aluminium-stewardship.org by 8 November 2017.

参会联络: Michelle Freesz, ASI 行政经理, michelle@aluminium-stewardship.org

请于 2017 年 11 月 8 日前确认